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Victor Hugo once said: The cause is noble flower, and fruit is sweet cause, let us do the cause of the leaves, because...
　　Victor Hugo once said: The cause is noble flower, and fruit is sweet cause, let us do the cause of the leaves, because the cause of the industry is extraordinary and humble, teachers silently as the green leaves that, when the moment carved frame of the beautiful flowers.
　　Today I also had the honor of doing the cause of the leaf, but I was still young leaves, when I set foot on this land, I hesitate, I can do please? But when I saw a senior education, I can be very proud to tell you that I have no regrets today is Who leaves this determination to do so is she, an ordinary teacher, a bit ordinary private kindergarten teachers - teachers Twenty years ago since she labeled as \"child king\" crown, it is destined to accompany her with the ordinary, there is no substantial income, no enjoyment of luxury, there are only busy life and shoulder heavy responsibilities, in this extraordinary early childhood education position, has spent more than two dozen Spring and Autumn Annals, he no regrets, she \"does not obliterate the heart of love,\" as a motto to inspire, and remind ourselves to constantly improve themselves.
　　20 years ago, a woman, in the absence of any conditions with the help of a man propped up this banner, what she has insisted this is love, love of children is a love of education, For many years, her rain or shine, as she said, so the teacher, I extraordinary, and so the teacher, I am rich, and so the teacher, I am happy, and so the teacher, I have no reason to regret this life.
　　She once said: every day to come into contact with a group of innocent children is a well-being. Therefore, she and the children often work together to build a rectangular square has become a high-rise buildings, with Mickey Mouse and Donald Duck into the tens of thousands of households crayon green with red chalk depicting the future world, using fine silk thread woven cloth beautiful fairy tale, it is so light in young children in the fading golden childhood, but her heart will not increase with age and the disappearance of the passage of time.
　　I asked her when a teacher what is most needed? She answered without hesitation: \"love\", teachers are the implication of a love and dedication, the hearts of teachers, teachers of the situation should be like a rain shower flower leaves, and only in the growth of love in their hearts to their children is pure and beautiful of.
　　Her children were very small age, poor self-care and will not wear , Xu things which are silently every day for her children were doing, I remember On one occasion, a child was accidentally nails poked feet, from a thick, she mouth to suction out the child, children trousers pulled the stool, she took the children to take home for the cautious good clothes. Encounter these things, she always said no, and their children are.
　　20xx to December 19 of a mother is the most cruel day, this day, her son, only 24 years old, was diagnosed with advanced liver cancer, the teacher leaves the face of this news, the really faint passed you can not, ah, his children a few days ago it was good, how can God do that to a kind-hearted mother, ah, when all the others have insisted that the mother could not, she died of illness in children After less than a week has returned to the classroom, the children returned to the side, what is it? What is a mother will allow us to do this, is love, he said, these points are not her darling baby, are her most beloved child. Everyone says: teachers is too ordinary, and yes, teachers are extraordinary, but the cause is great, because they are quietly engaged in the cause of the dedication and selfless sacrifice.
　　维克多·雨果曾经说过:原因是高贵的花,和水果是甜的,让我们做叶的原因,因为这个行业的原因是非凡的,谦虚,老师默默的绿叶,当那一刻雕刻的美丽的花朵。
　　今天我还有幸做叶的原因,但我还是年轻的叶子,当我踏上这片土地时,我犹豫了,我能做的吗?高级教育,但当我看到我可以很自豪地告诉你,我今天没有遗憾是谁离开这个决心这么做是她,一个普通的老师,有点普通私立幼儿园教师,教师二十年前因为她贴上“孩子”桂冠,这是与普通注定要陪她,没有可观的收入,没有奢侈的享受,只有忙碌的生活和承担沉重的责任,在这个非凡的儿童早期教育的地位,花了二十多个春秋,他不后悔,她“不毁灭爱的心,”作为座右铭激励,并提醒自己不断完善自己。
　　20年前,一个女人,没有任何条件的帮助下,一个人支撑这个旗帜,她坚称这是爱,对孩子的爱是一种爱的教育,多年来,她风雨无阻,她说,老师,我非凡的,老师,我是丰富的,老师,我很高兴,所以老师,我没有理由后悔这种生活。
　　她曾经说过:每天接触到一群无辜的孩子是一种幸福。因此,她经常和孩子们一起工作来建立一个矩形广场已成为高层建筑,与米老鼠和唐老鸭的成千上万家庭蜡笔绿色与红色粉笔描绘未来的世界,用细丝线编织布美丽的童话故事,它是如此轻的孩子衰落金色的童年,但她的心不会随着年龄的增长和时间的流逝的消失。
　　我问她当老师最需要的是什么?她毫不犹豫地回答:“爱”,教师的含义是爱和奉献,老师的心,教师的情况应该像一阵雨花叶子,并且只爱在他们心中成长的孩子是纯洁而美丽的。她的孩子是非常小的年龄,可怜的自我保健,也不会穿,徐的事情每天都在默默地为她的孩子们做的事情,我记得有一次,一个孩子不小心指甲戳脚,从厚,她的嘴吸出的孩子,孩子的裤子把凳子上,她把孩子带回家的谨慎的好衣服。遇到这些事情的时候,她总是说不,和他们的孩子们。
　　20xx年12月19日的母亲是最残酷的一天,这一天,她的儿子,只有24岁,被诊断出患有晚期肝癌,老师离开了这个消息,真的晕倒过去了你不能,啊,前几天他的孩子很好,上帝这样做一个善良的母亲,怎么能啊,当所有的人坚持认为,母亲不可能,她死于疾病的孩子不到一个星期后回到教室,孩子们回到身边,它是什么?什么是母亲将使我们能够做到这一点,是爱,他说,这些点不是她的亲爱的宝贝,是她最心爱的孩子。大家都说:老师太普通,是的,教师是平凡的,但原因是伟大的,因为他们正悄悄地从事事业的奉献和无私的牺牲。
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